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Bestyrelsesmøde GKF   

 

Tirsdag d. 14. november 2023 

Sted: Varmestuen 

Tid: kl. 18-22 

Dagsorden: 

Tilstede: Emilie, Nanna, Sarah, Carina, Lone, Sara, Nina 

Valg af ordstyrer (Emilie) og valg af referent (Nina).   

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt.  

3. Evaluering af Aktivt efterår samt OK 23. Emilie: Gik rigtig fint.2 dage, 40 børn, 5 hj.trænere 

og to hold-i-hånd. To forældre. 

4. Oktoberkonkurrencen 2023: Ca 200 løbere deltog. Overskud på ca. 27.000 kr. Godt med 

både Kiosk og Madcafé (efterspørgsel på mad allerede formiddag). 3 i Speakerboxen er 

optimalt. 

5. F2 og spin class mandag: Hvis trænere synes der mangler en træner, så informeres 

bestyrelse mhp. økonomi. Spørgsmål vedr. evt. at sætte ekstra trænere på hold skal via 

bestyrelsen (kasserer). Trænerstatus vendt vedr. at have nok hj.trænere. 

6. Fra formandskabet: Broens skøjtebane ønsker besøg af GKF løbere, der kan optræde ca 15 

min ml. nov-feb, fx nogle løbere med programmer. Vi skal bare aftale hvem og hvilke 

weekender. 3. nov-feb. Tovholder Sara som spørger på F1. 

7. Skøjteskolen. Kvalitet og engagement i undervisningen; organisering, struktur herunder 

prøver og flyt til andre hold. Alt sammen for at øge kvaliteten og tilfredsheden. Desværre 

har vi mistet nogle engagerede forældre (pga. udmeldelse af børn) og vi er nødt til at have 

opmærksomhed på det feedback (kritik) vi hører. Obs antallet af grupper (tovholder: Sara). 

Hj.træneres egen træning skal gerne ligge lige efter eller lige inden ssk. Hj.trænere og 

engagement. Plan: Mødes med hj.træner og Dima og udvalg fra bestyrelsen ca. hver 3. md. 

Tovholdere: Nanna og Nina. Sæsonlængde for SSK vendt (Sara taler med Dima vedr. ssk 

evt. også i maj/juni). 

8. Træningsplan forår 2024, da der skal laves opkrævninger klar i december for forår 2024 

for alle hold. Bestyrelsen får planen straks første udkast er klar, så der er tid til at gennemgå 

den. (Sara videresender til bestyrelsen, når hun får den fra Julia).  

9. Status på samtræning? Status gennemgået. Hørsholm har nogle ændringer i deres plan, som 

gør det lidt sværere at lave samtræning, men der arbejdes på løsninger. 

10. Status på ekstra aftenis og E’S træningstider/dage? Vi har stadig brug for flere sene timer. 

Sportpark ved det. Tovholder: Sara. 

11. Punkt fra sidste møde: (kan bruge 30.000) 

- Klubrumspulje skal købes i 2023, så vi skal i gang med varmestuen. Tovholder: Sara  

- Billeder i rammer (Nina), suppeskåle (Nanna), vores egen kaffemaskine (Nanna).  

Opvaskemaskine hvis muligt. 

 

12. Budget og økonomi 2024.   
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- Camps 2024. Måske uge 27 (for NTG løbere (i samarbejde med DSU)), Uge 30 

(international åben camp), Uge 31 (egne trænere med en gæstetræner til åben camp), Uge 32 

(egne trænere med en gæstetræner, GKF). 

- Status refusion for udlån af is til Gladsaxe? Ongoing. 

- Opfyldning af hold og prøvetimer SSK (Liv, Nina, Nanna, Bettina).  

 

13. Godkendelsesprocedure for ferie til trænere. Bestyrelsen skal godkende ferieønsker. 

14. Hvad kan GKF gøre for at fastholde egne løbere? (vi mister oftere K og M løbere til andre 

klubber, end vi får K og M løbere fra andre klubber, og sådan har det været de seneste år). 

Bestyrelsen er interesseret i kende årsager. Punktet udskudt. 

15. Procedure vedr. når tidligere løbere ønsker at komme retur til GKF. Udskudt. 

16. Status og planlægning af Juleshow. Lodder (Sara) Juletræ (Nina skriver). Sponsorgaver 

(alle) 

17. Gallashow (udskudt). 

18. Trivsel, træningsplan  

- tilbagemelding fra Emilie og Nanna på mødet med Dima. Gennemgået. Opfølgning 

mangler. 

    19.   Omklædningsrum/opførsel (udsat). 

 

 


